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Nikdy dřív jsme neměli možnost 
udělat pro záchranu deštných 
pralesů tolik co dnes!

Nikdy dřív jsme nebyli tolik 
zodpovědní za likvidaci tropických 
lesů tak jako dnes!









Spotřebitelská volba

• Omezte spotřebu -
nakupujte méně!

• Nakupujte lokálně

• Volte certifikované 
produkty



Proč už tedy o palmovém oleji 
nemluvíme?

• Vzdali jsme to?

• Pochopili jsme, že to nemá smysl?

• Kampaň skončila, protože jsme vyhráli!

• Jen jsme vám to možna zapomněli říct…

X





A teď co?



Jak tedy dál?

• Zaměřovat se na jediný produkt by nyní 
znamenalo nevěnovat pozornost dalším, 
stejně nebo i více důležitým

• Je třeba se zaměřit na širší téma –
zodpovědné spotřebitelské chování
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• Fenomenální úspěch palmové kampaně 
bychom měli oslavit a dodat tak lidem energii 
na další změny!
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